
Protokół Nr VIII/11 
z posiedzenia sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 30 czerwca 2011 roku. 

Ad.pkt. 1. 
Obrady VIII sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Pan Bogdan 

Kresso o godz. 1000 modlitwą „Ojczenasz " 
Otwierając posiedzenie powitał Radnych, zaproszonych gości w osobach: Pana 

Wójta, Radcę Prawnego, pracowników urzędu przybyłych na dzisiejsze posiedzenie. 

Obrady odbyły się w budynku Urzędu Gminy Rudka w sali konferencyjnej. 

Na stan ustawowy składu rady w sesji uczestniczy 14 radnych. 
1. Pan Piotr Marian Barszczewski 
2. Pan Jan Filipowicz 
3. Pan Michał Gawrysiak 
4. Pan Bogdan Kresso 
5. Pani Barbara Kryńska 
6. Pan Andrzej Niemyjski 
7. Pan Kazimierz Olszewski 
8. Pani Honorata Rudkowska 
9. Pani Krystyna Safaryn 
10. Pan Jerzy Józef Stępkowski 
11. Pan Tadeusz Uszyński 
12. Pan JanWiński 
13. Pan Ryszard Wiński 
14. Pan Stanisław Zero 

W posiedzeniu sesji nie uczestniczył: 
1. Pan Grzegorz Marek Godlewski 

Ad. pkt. 2. 
Kontynuując obrady Pan Przewodniczący stwierdził, że są one prawomocne, po czym 

przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad VII Sesji Rady Gminy Rudka. 
4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 
5. Podj ecie uchwały w sprawie: 

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Rudka za 2010 rok. 
- przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rudka za 2010 rok, 
- przedstawienia Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
Rudka sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 
b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rudka. 

- przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rudka o wykonaniu 
budżetu Gminy Rudka za 2010 rok, 



- przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 
Rady Gminy Rudka wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2010 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych sprawozdań finansowych 
samorządowych instytucji kultury za rok 2010. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 
Podlaskiego na realizację zadania publicznego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rudka na rok 2011. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2011-2014. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zamknięcie obrad VIII Sesji Rady Gminy Rudka. 

W wyniku jawnego głosowania za przedstawionym porządkiem obrad było 14 głosów 

Ad. pkt. 3. 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że protokół z posiedzenia VII sesji Rady 

Gminy był do wglądu w biurze rady, po czym zwrócił się z zapytaniem czy zostały zgłoszone 
uwagi co do treści protokołu z w/w posiedzenia. 

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania protokół z posiedzenia VII sesji został przyjęty przez 
radnych jednogłośnie bez odczytania jego treści (14 głosami). 

Ad. pkt. 4. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 29 kwietnia br 

zostały wydane zarządzenia w sprawie: 
- wydano Zarządzenie w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 
- informacji z wykonania budżetu Gminy Rudka oraz o deficycie/ nadwyżce za I kw.2011 r. 
- przedstawienia Radzie Gminy Rudka sprawozdania finansowego Gminy Rudka za 2010 r. 
- powołania Zespołu ds. opracowania i monitorowania strategii integracji i rozwiązywania 
problemów społecznych Gm. Rudka na lata 2011 - 2010. 
Ponadto został ogłoszonych przetarg na: 
- ubezpieczenie uczniów i nauczycieli. Wygrała firma PZM Towarzystwo Ubezpieczeń SA 
Białystok, 
- kanalizację. Wygrała firma BIELBUD z Bielska Podlaskiego, 
- boisko ORLIK. Ogółem wypłynęły 4 oferty. 
- usuwanie wyrobów zawierających azbest. Otwarcie ofert nastąpi w dniu dzisiejszym. 
Wpłynęło 6 ofert. 

W miesiącu maju odbyły się wybory sołtysów. W Niemyjach Skłodach i Niemyjach 
Starych zostali wybrani nowi sołtysi. W pozostałych miejscowościach pozostali ci sami. 

Został złożony wniosek w sprawie przyznania środków w wysokości 80 tys. zł. na 
adaptację pomieszczeń na wydanie posiłków, 

1 lipca nastąpi przekazanie placu budowy procesu i rekultywacji wysypiska śmieci. 
Inwestycja będzie trwała przez 2 lata. 



Kontynuując swą wypowiedź poinformował, również, ze obchodziliśmy uroczystości z 
okazji: 
- Beatyfikacji Jana Pawła II, 
- Dnia Strażaka (poświęcenie samochodu), 
- obchodów Dnia Podlasia w Drohiczynie, 
- Powitanie Lata 2011, 

Kończąc stwierdził, że są to najważniejsze sprawy, które chciałem Państwu 
przedstawić. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z 
zapytaniem czy są uwagi lub zapytania co do złożonej informacji: 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. pkt. 5. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący przypomniał, że sprawozdanie z 

wykonania budżetu gminy za 2010 rok oraz Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Rudka 
sprawozdaniu została dostarczona w materiałach na sesję. 

Czy są uwagi lub zapytania co do treści projektu proponowanej uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Rudka za 2010 rok. 
Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 
kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie) 
Uchwała Nr VIII/34/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Rudka za 2010 rok w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący przypomniał, że uchwała RIO 
w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady 
Gminy Rudka wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2010 rok została dostarczona w 
materiałach na sesję. 

Czy w związku z proponowanym projektem uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Rudka są pytania lub uwagi. 
Uwag i zapytań nie wniesiono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem kto jest za przyjęciem w/w 
uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 
Uchwała Nr VIII/35/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rudka w załączeniu do protokołu z posiedzenia 
sesji. 

Ad. pkt. 6. 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych sprawozdań finansowych 

samorządowych instytucji kultury za rok 2010 został dostarczony w materiałach na sesję. 
Czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 

Uwag i zapytań nie wniesiono. 



Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem kto jest za przyjęciem w/w 
uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 
Uchwała Nr VIII/36/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie 
zatwierdzenia rocznych sprawozdań finansowych samorządowych instytucji kultury za rok 
2010 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 7. 
Kontynuując porządek obrad Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Podlaskiego 
na realizację zadania publicznego został dostarczony w materiałach na sesje. 

Czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 
Uwag i zapytań nie wniesiono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem kto jest za przyjęciem w/w 
uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego glosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 
Uchwała Nr VIII/37/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Podlaskiego na realizację zadania 
publicznego w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 8. 
Kontynuując porządek obrad Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są 

uwagi lub zapytania co do treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Rudka na rok 2011. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 
za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 
Uchwała Nr VIII/3 8/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Rudka na rok 2011 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 9. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2011 - 2014 został dostarczony w materiałach na posiedzenie sesji. Czy w związku z 
tym projektem są pytania. 

Uwagi zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie) 
Uchwała Nr VIII/38/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2011 - 2014 w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 10. 
Kontynuując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy 

ktoś z radnych w tym punkcie chce zabrać głos. 



Pan Radny Jan Filipowicz zwrócił się z zapytaniem do Pana Wójta kiedy będzie 
robiona droga co leci w kierunku do rzeki oraz na pola. 

Pan Radny Stanisław Zero poruszył temat oświetlenia w Niemyjach Starych. 
Stwierdził, że temat był kilka razy zgłaszany. 

Pan Radny Michał Gawrysiak poruszył temat śmieci. Zaproponował aby wyznaczyć 
jedno miejsce na wyzów zużytych opon. Ponadto stwierdził, że ilość pojemników na plastiki 
należy zwiększyć. Ponadto podziękował za przychylne ustosunkowanie się do opinii komisji 
rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Pani Radna Barbara Kryńska poruszyła temat wiaty przystankowej. Zaproponowała 
aby w pobliżu niej ustawić kosz na śmieci. 

Innych zapytań nie zgłoszono. 

Odpowiadając Pan Wójt wyjaśnił: 
- jeżeli chodzi o wiatę przystankową temat został omówiony na posiedzeniu rady sołeckiej 
wsi Olendy. Został ustalony harmonogram prac, które są w trakcie realizacji. Niektóre muszą 
czekać z uwagi na brak możliwości przerobu, dlatego też należy cierpliwie czekać na ich 
zakończenie. 
- ilość pojemników na śmieci zostanie zwiększona. Musimy czekać na ich dostarczenie z 
Białegostoku. 
- temat zużytych opon zostanie rozpoznany. 
- sprawa oświetlenia wyjaśnił, że wystarczy zadzwonić do urzędu, a my sprawę będziemy 
pilotować. 
- temat drogi, o której wspomniał Pan Radny Filipowicz - zapadły ustalenia aby w tym roku 
uzupełnić przepusty. Natomiast jeżeli chodzi o drogę do pól musimy czekać na odpowiedź z 
Urzędu Marszałkowskiego. Kończąc stwierdził, ze z roku na rok jest coraz mniej środków. 

Ad.pkt l l . 
W tym punkcie wniosków nie zgłoszono. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek dzisiejszej sesji został wyczerpany 

Ad. pkt. 12. 
Obrady VIII sesji zakończono o godz. 1130 modlitwą „Zdrowaś Maryjo " 

1L 
Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy 
Barbara iielewska mgr inż. Bogdan Kresso 


